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Zapisnik 1. sastanka Radne grupe za muzeje: analiza primjene pojedinih pravila PPIAK-a (1. Dio) u 

muzejskoj zajednici 

Prisutni:  

Vesna Lovrić-Plantić, Ivana Gržina, Marija Živković, Dora Bošković, Renata Bošnjaković, Spomenka 

Težak, Darija Ćaleta, Borut Kružić (u zamjenu za Željka Modrić Surina), Vesna Dakić, Tamara Štefanac, 

Dora Kušan Špalj, Roland Heide, Jelena Balog Vojak, Snježana Radovanlija Mileusnić 

Odsutni: Ana Wild, Ana Solter 

 

Sastanak je održan u dva dijela.  

Na prvom su dijelu sastanka iznesene promjene u sastavu Radne grupe imenovanjem novih članova 

od strane matičarki za pojedine vrste muzeja. Zatim su članovi Radne grupe pobliže upoznati s 

dosadašnjim rezultatima u radu na Projektu uz podsjetnik na prethodne radne zadatke i njihove 

rezultate (analiza korištenja PPIAK-a u muzejskoj zajednici i usporedba Pravilnika o sadržaju i načinu 

vođenja muzejske dokumentacije o muzejskoj građi s objedinjenim ISBD-om). Svi su dokument 

objavljeni na stranicama http://mdc.hr/hr/muzeji-u-hrvatskoj/nacionalni-pravilnik-za-katalogizaciju/, 

a rad na Pravilniku može se pratiti i na mrežnim stranicama projekta http://npk.nsk.hr/. 

Kolegica Dora Bošković komentirala je kako se nije trebala raditi usporedba Pravilnika i ISBD-a, već je 

prvo trebalo analizirati Pravilnik, a onda eventualno raditi usporedbu s ISBD-om, jer ovakva 

usporedba nije valjana. Pozvala se na komentare kolega bibliotekara iz Stručnog odbora. 

Kolegica Vesna Lovrić Plantić napomenula je da su standardi za obradu knjižnične građe bitno različiti 

od onih potrebnih za muzejsku građu. Kolegica Snježana Radovanlija Mileusnić podsjetila je kako je 

Nacionalni pravilnik za katalogizaciju na tragu 17-godišnje prakse održavanja AKM seminara na 

kojima je utvrđeno da se sve tri baštinske zajednice preklapaju i koriste bibliotekarskim standardima, 

svjesno ili nesvjesno. 

Kolegica Dora Bošković napomenula je da će se novi pravilnik o muzejskoj dokumentaciji temeljiti na 

objedinjenom ISBD-u. 

Drugi dio sastanka obuhvatio je rad na analizi 1. dijela PPIAK-a prema pojedinim članovima po tablici 

koju će u radu koristiti sve tri baštinske zajednice. Predloženo je da se u rad uključe i drugi 

zainteresirani stručnjaci iz MZ. Kolegica Darija Ćaleta je predložila uključivanje kustosa iz 

prirodoslovnih muzeja i zbirki, a kolegica Vesna Lovrić Plantić predložila je uključivanje nekog iz 

Muzeja suvremene umjetnosti zbog posebnosti njihove građe.  



Radna grupa pozvana je predložiti sve što smatra potrebnim, a nije obuhvaćeno dosadašnjim 

analizama i komentarima što može doprinijeti što kvalitetnijem radu. 

Zaključak je sastanka da će članovi Radne grupe nastaviti s analizom 1. Dijela PPIAK-a do poglavlja 2.9 

Službene publikacije i popunjavanjem tablice s izabranim primjerima. Rok je kraj svibnja kada će se 

održati novi radni sastanak. 

Članovi su pozvani na radionicu o opisu građe u AKM zajednici koju će voditi prof. dr. sc. Mirna Willer 
24. travnja 2015. u prostorima MDC-a (http://mdc.hr/hr/kalendar-dogadanja/?d=24-4-
2015&t=d&vid=6724&c=mdc) 
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